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Lugupeetud vallavanem Kaupo Ratsepp
Meie 25.10.2012

Harkujarve Lasteaia remondikulud

Aruparimise aluseks on 12 oktoobri 2012 e kiri Mart-Erlend Agult, kes on MTU Kiilade Edendamise
Selts, juhatuse esimees.

Edastatud kiri
Saatja: Mart Erlend Agu <erlend(5) kyladeselts.ee>
Kuupaev: 12. oktoober 2012 8:41
Teema: Lasteaia ja lasteaiakohtade teemal Harku vallas
Saaja: kodanikeyhendused <kodanikeyhendused(S)harku.ee>

Tere
Klilade Edendamise Selts ei ole rahul Harku vallavalitsuse lasteaiakohtade probleemi lahendamisel
tehtud otsustega.
Harkujarvel remonditi vanas lastehoones 30 lapsele hoiukoht, mille algne remondikulu pidi olema
maksimaalselt 40 tuhat eurot. 2011 dets. Vabauhenduste umarlaual toi vallavanem pohjenduseks,
et kolmekumne uue hoiukoha loomine katab valla lasteaiakohtade puuduva osaja on tunduvalt
saastvam kui ehitada lasteaed koos kooliga Vaana-Joesuusse. Tanaseks on Harkujarve 30 lapse
hoiukoha remondikulu kasvanud 80 120tuh. euro suuruseks kulutuseks.
Kahjuks ei saanud me vallavalitsuse poliitilist otsust muuta.
Kodanikena tunneme ulekohut, kuidas vallavalitsus lahendab lasteaiakohtade probleemi.
Ol.oktoobri umarlaual todesid haridusosakonna juhataja kui ka vallavanem, et lasteaiakohtadega ei
ole enam probleemi. 30 juurdeehitatud hoiukohaga on lasteaiakohtade probleem Harku vallas
lahendatud ning lasteaiakohtade arvestus on oigusparaselt reguleeritud.
Meenutuseks 2009.a. "Va'ana-Joesuu Sportlikul perepa'eval" lubasid Harku valla vallavanemad
uritusel osalenutele, et Vaana-Joesusse ehitatakse 2010, 2011 aastal lasteaed jaj/oimalusel koos
algkoQJiga. Tanaseks raagib vallavanem, et iive on languses ja lasetaia vajadus Harku vallas ei ole
probleemne. Tosine probleem on ainuft algkooliga. Vallavanema vastuses iive on languses, lasteaia
ehitamtne pole oigustatud. Ehk kusime sits vallavanemalt, milleks siis algkooli ehitada, algkooli
probleem laheneb ka paari aasta moodudes? Vallavalitsuse poliitilisest otsusest sunnib kaudne iibe
languse tode. 2013 aastal Va'a'na-Joesuusse lasteaia ehitamata ia'tmine on va'a'r.

Meie tegevus sama probleemi kasitlemisel: Palusime seleitust Haridus- ja Teadusministeeriumilt
"Selgitustaotlus oigusalase selgituse saamiseks" Kohalikul omavalitsusel ega uhelgi institutsioonil ei
ole oigust tahtaegasid ega tahtpaevi teisiti arvestada. Seega lapse pooleteise aasta sunnipaevast
tuleb lapsele tagada lasteaiakoht. Loe pikemalt www.kvladeselts.ee Esitasime avalduse Harju
maavanemale oigustloovate aktide seadusele vastavuse ning tegevuse kontrollimiseks pohioiguste ja
-vabaduste ning hea halduse tava ja'rgimisel. Loe pikemalt www.kyladeselts.ee)
Lugupidamisega
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Tuienevalt eelpool toodud Mart-Erlend Agu e kirjast palume selgitust vallavanemalt:

1. Vallavalitsusetegevusekohta, 12. oktoobri 2012 e kirjas Mart-ErlendAgult, MTUKUIade
Edendamise Selts, juhatuse esimehe vaitest, et Harku- jarve vana 2 ruhmalise lasteaia
hoone remonditoode kallinemisest, kas e kirjas kirjeldatu peab paika ?

2. Palume lisada aruparimise vastusele oigusaktid millega Harkujarve lastaiahoone remondi
eelarvet on suurendatud, k a esmane oigusakt ehitusloa valjastamiseks ehitus/remondi
toodeks, hinnapakkumised koos toomahtudega , mis kinnitavad toode algset ja loplikku
maksumust. Labiviidu hanke tutemust { protokoll), jarelevalve teostamist ehitusobjektil ning
llsatOid, mida tellija on tellinud ja ehitaja taitnud listoodena, kui ehitis kallines, mitu %
vorreldes algse pakkumisega.

Soovimc Harku vallavanema kirjalikku vastust.
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